
华泰财险附加客户处所内演示设备扩展条款（CB 版） 

本保险合同扩展承保客户处所内演示设备，但该处所仅限于被保险人所在地域范围内的甲类建

筑，赔偿子限额及免赔额列于明细表。对于以下原因导致的损失，本扩展条款不负责： 

任何超过 7 天的示范期 

自然灾害 

设备正在进行测试和调试 

装载和卸载 

包括电气故障在内的机械故障以及间接损失 

另有专门保险合同承保的损失，即本保险仅在无其他保险合同承保的情况下进行赔偿。 

前述子限额不独立于本保险合同项下的任何其他累计限额之外。保险人基于本条款所做的任

何给付将相应减少对于其他给付的可用总责任限额。保险人在保险合同项下给付的最高金额

限于保险合同载明的赔偿限额。 

 
 
 
K244 DEMONSTRATION EQUIPMENT AT CUSTOMER’S PREMISES EXTENSION 

Demonstration Equipment at Customer’s Premises is extended subject to class one 
construction at the insured’s territorial limit subject to a sublimit of not exceeding 
_____________. An excess of ___% of loss minimum ____________ each and every loss 
applies.  This extension excludes loss/damages arising out of : 

   Any period of demonstration which exceeds 7 days 
   Natural Catastrophe 
   Whilst equipment is undergoing Testing and Commissioning 
   Loading and Unloading 
   Machinery Breakdown including electrical breakdown and consequential loss. 
   Any Losses if there is a more specific policy in place ie. extension is on contingent 

basis 
  
The aforementioned sublimit is not in addition to any other aggregate limits available 
under this Policy. Any sums the Insurer pays hereunder will reduce the amount of the 
applicable aggregate limits available for any other payments. The most will be paid by 
the Insurer under this Policy is fixed as set forth in the Limit of Indemnity in the Policy 
Schedule. 
 


